

## Bestyrelsesmøde

Tirsdag den 10. januar 2023 kl. 19  
Hos Christian, Møllehøjvej 9  
Dagsorden

**Deltagere:** Grethe, Puk, Christian, Anders, Jens, Hans Jørgen

### 1. Godkendelse og underskrivning af referat

Referat fra den 14-11-2022 skal godkendes ved underskrift af deltagerne.

*Godkendt*

### 2. Meddelelser fra formanden

*Tornbjergvej 10 og Mindehøjvej 11, er der blevet givet oplysninger til ejendomsmægler.*

*Vi har fået analyseret vand på Stormarksvej 25, hvor vi fik besked på at lave en omprøve af Kommunen, men der var stadig jordbakterier i. De lavede også en flossprøve, som havde fine resultater.*

*Takstblad godkendt uden bemærkninger af Kommunen. Det bliver ført til Acconto opkrævningen, som sættes i gang den 11. januar 2022.*

*Vandrådet har været nedlagt og den 7. december har de atter konstitueret sig på ny.*

*Der er tilbud på en lang række kurser, som formanden opfordrer bestyrelsesmedlemmerne at deltage på hvis relevant.*

### 3. Meddelelser fra kassereren

*Aktuel økonomisk status: konto: 260.990,-, selskabskonto: 687.419,-. Der skal betales skat den 18. januar, samt moms-betaling til marts, som ikke er opgjort endnu.*

### 4. Meddelelse fra øvrige

Ingen øvrige meddelelser

### 5. Ny indvindingstilladelse

Vi har modtaget en nyrevideret indvindingstilladelse til udtalelse, før den sendes i officiel høring.

Selv om flere af de tidligere indsigelser er imødekommet, er det ikke tilstrækkeligt set i lyset af, at vi skal kunne levere vand til Lyderslev.

*Gennemgang af det udsendte materiale og forslag til svar.*

*Beredskabsplanen skal snarest gennemgås, så den er opdateret.*

*Den største indvending er de 80 kubikmeter i daglige indvending. Det dur ikke hvis vi skal servicere Lyderslev. Der forslås om en ekstra paragraf kan tilføjes som specifikt adressere øgningen af daglig kubikmeter såfremt vi skal levere til Lyderslev eller de 80 kubikmeter skal fjernes.*

### 6. BNBO (Boringsnære beskyttelsesområder)

Lodsejer har ikke reageret på vores seneste udspil.

*Vandværksforeningen forsøger at få udsat tidsfristen til 2024 set i lyset af, hvor få aftaler, der er indgået.*

### 7. Beredskab i forbindelse med forsynings- og energikrise.

Vi besluttede på sidste bestyrelsesmøde at få installeret et nødstrømsanlæg.

Det har vist sig mere kompliceret end først antaget.

Derfor tages sagen op igen.

*Vandværkets eltavle giver komplikationer. Derfor undersøges et alternativ med en fælles løsning sammen med Lyderslev, med formål at skifte til en bedre og mere permanent løsning hos dem i stedet for nuværende "traktorløsning".*

### 8. Vild med Vilje - blomster ved værket

Forberedelse af næste sæson. Udvidet blomstringssæson?

Fortsat fra sidste møde.

*Christian finder en ny blomsterblanding der kan tilføjes i samme ombæring når vi er oppe for at ”forårsrengøre” blomsterbedene. Grethe undersøger de blomster der er væltet og ligger i vejen, før der gøres yderligere.*

### **9. Fagmesse i Roskilde**

Der afholdes fagmesse i Roskilde den 27. januar.

Vi plejer af være repræsenteret. Hvem har mulighed for at deltage?

*Formanden, Anders og Jens undersøger om de kan deltage og repræsentere vandværket.*

### **10. Eventuelt**

Næste ordinære møde skal afholdes hos Anders.

*Der tales om mulighed for at holde åbent hus, som aldrig er blevet afholdt. Der besluttes ikke noget konkret, men mulighederne undersøges.*

---

Hans Jørgen Lund Jensen

---

Grethe Hove

---

Puk Duerlund Falkenberg

---

Christian Tange

---

Anders Henriksen